
Zaključci 

s 19. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan, održane u četvrtak 

6.10.2022. s početkom u 18.30 sati u Matičnoj školi.  

AD-1. Na Zapisnik s 18. sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi, isti je dat na glasovanje i 

jednoglasno je prihvaćen. 

AD-2. Ravnateljica je članovima Školskog odbora pročitala Izvješće o stanju sigurnosti, 

provođenju preventivnih programa te mjerama poduzetim u cilju zaštite prava učenika u 

školskoj 2021./2022. godini. U sklopu Izvješća ravnateljica je detaljnije iznijela podatke o  

Programu fizičke sigurnosti u školi (poslovi vezani uz zaštitu od požara, održavanje sustava 

video nadzora, učiteljska dežurstva u školi, police osiguranja za učenike, dovršetak platforme 

na vanjskom stepeništu za učenike s poteškoćama u kretanju, adaptacija toaleta za učenike s 

poteškoćama u kretanju), Provođenju mjera preventivnih aktivnosti i programa, Selektivnom 

programu prevencije te Mjere zaštite prava učenika.  

AD-3. Godišnje izvješće o radu škole u školskoj 2021./2022.,  Godišnji plan i program rada 

škoIe za školsku 2022./2023. godinu i Kurikul za školsku 2022./2023. godinu su dani na 

glasovanje i jednoglasno su prihvaćeni. 

AD.4. Školski odbor je jednoglasno usvojio plan rada Kluba mladih tehničara za školsku godinu 

2022./2023. 

AD.5. Plan i program rada Školskog sportskog društva „Duga“ za škoIsku 2022./2023. godinu 

je dat na glasovanje i jednoglasno prihvaćen.  

AD.6.  Ravnateljica je predložila Tamaru Danilović, učiteljicu Tjelesne i zdravstene kulture za 

voditeljicu Školskog sportskog društva „Duga“. Prijedlog je dat na glasovanje te je učiteljica 

Tamara Danilović jednoglasno prihvaćena za voditeljicu ŠSD „Duga“.  

AD.7. Ravnateljica je pod točkom Razno upoznala članove ŠO s Odlukom Općine Kršan o 

početku radova na obnovi ceste od glavne prometnice do školske zgrade. Iznijela je članovima 

ŠO prijedlog nove organizacije školskog prijevoza kako bi učenici što sigurnije dolazili i odlazili 

iz škole bez potrebe za prelaskom preko glavne prometnice u Potpićnu. Prijedlog će od strane 

školskog prijevoznika i prometnih stručnjaka biti razmotren te će učenici i roditelji biti 

pravovremeno obaviješteni o svim novostima vezanim uz odvijanje školskog prijevoza.  

     Na sjednici su članovi Školskog odbora iz reda  roditelja i reda osnivača iznijeli prijedlog o 

eventualnoj mogućnosti održavanja nastave u vremenu prije početka redovne nastave (7:30-

8.00). Ravnateljica je prihvatila prijedlog, a o eventualnoj mogućnosti održavanja satova u 

predloženom terminu moći će se detaljnije govoriti nakon što se utvrdi jesu li učitelji u 

mogućnosti održavati nastavu u tom terminu kada se uzmu u obzir jutarnja dežurtsva, 

udaljenost dolaska na posao i broj nastavnih sati učitelja i učiteljica.  

    Na sjednici su članovi Školskog odbora iz reda roditelja  i reda osnivača iznijeli prijedlog o 

potrebi produžavanja trajanja školskog odmora za vrijeme marende s 20 minuta na minimalno 

25 min. Ravnateljica je prijedlog uzela na razmatranje te najavila kako postoji vrlo mala 



vjerojatnost usvajanja istog zbog nemogućnosti proizvoljnog skraćivanja vremenski 

definiranih nastavnih satova i  uvjetovanosti terminima školskog prijevoza.  

Zapisničar:                                                                                       Predsjednica Školskog odbora:  

Vanda Čondić                                                                                  Marina Rade, prof. 
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